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Nowe oświetlenie uliczne na ulicy Wincentego Witosa, reorganizacja ruchu na krakowskich ulicach,

pobieranie opłat za wejście na teren Zakrzówka – w tych sprawach interpelują radni Michał Drewnicki i

Łukasz Gibała.

Radny Michał Drewnicki pyta Prezydenta, czy miasto planuje kolejne działania związane z

„uspokajaniem ruchu” na krakowskich ulicach, a które według radnego zmniejszają

przepustowość dróg i skrzyżowań. Jako przykład radny podaje zwężenie ulicy Marii Dąbrowskiej

do jednego pasa. Również na placu Bohaterów Getta z dwóch pasów pozostał jeden – co

zdaniem radnego powoduje powstawanie sztucznych zatorów. Radny prosi o listę miejsc, w

których planowane jest zawężanie ulic oraz wprowadzanie sygnalizacji kierunkowej.

W drugiej interpelacji radny Drewnicki prosi o informację w sprawie projektu budowlanego

wzdłuż ulicy Witosa, od skrzyżowania z Łużycką i Nowosądecką w stronę osiedla Kurdwanów.

Szczególnie interesuje radnego zasadność budowy nowego oświetlenia przy chodniku. Według

informacji przekazanych radnemu przez mieszkańców oświetlenie uliczne, które się tam

obecnie znajduje jest wystarczające.

Radny Łukasz Gibała interpeluje w sprawie pobierania opłat za wejście na teren Zakrzówka. Jak

podkreśla, teren Zakrzówka należy do Gminy Miejskiej Kraków od kilku lat. Mimo wielokrotnych

zapowiedzi zakończenia praktyk związanych z opłatą za wejście na teren Zakrzówka – prywatna

firma nadal pobiera opłaty za wstęp. Radny pyta też: dlaczego teren należący do mieszkańców

wciąż nie jest ogólnodostępny? Na jakiej podstawie są pobierane opłaty?
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